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Zápis z 6. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 18. 6. 2024 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, P. Náprstek, M. Doktor, P. Bednář 
hosté:         J. Adam, T. Ježek 
omluveni:   
 

1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 
 
 
 
 
 
 

Ú – 1/5/24 trvá: ČP benjamínků 2024 – Předseda STK Z. Krpata komentoval a hodnotil další uskutečněné 
závody ČP benjamínků. Z. Krpata podá hodnocení jednotlivých závodů ČP benjamínků STK a připraví pro 
výbor návrhy pro přípravu příštího ročníku 
 
Po skončení seriálu závodů bude zveřejněn seznam benjamínků, kteří splnili účast na čtyřech závodech ČP a 
mohou tak startovat na MČR 2024 v Račicích, zároveň zašle sekretariátu podklady pro vyúčtování příspěvku 
na podporu pořadatelů..                                                                   Ú: 1/6/24 – Z. Krpata 
                                                                                                         T:  9.7. 2024    
                                             

□ 
 
 
 

Hodnocení II. NZ RDS + II. ČP mládeže a NZ RDJ + III. ČP mládeže – Z. Krpata podal výboru hodnocení 
proběhlých závodů v Račicích. Opět se závodilo za velmi špatného počasí na obou dvou závodech, závod 
proběhl ze sportovně technického hlediska bez problémů. Vyúčtování závodu koordinuje s NOC Račice Z. 
Krpata. Vzato na vědomí.                                                            
 

□ 
 

Příprava Mistrovství ČR krátké tratě Račice – Z. Krpata informoval výbor o přípravách MČR krátké tratě 
Račice. Proběhla diskuse nad organizací a obsahem slavnostního nástupu oddílů a klubů. Členové výboru se 
zúčastní medailových ceremoniálů, Z. Krpata připraví časový harmonogram předávání medailí. 
                                                                                                         Ú: 2/6/24 – Z. Krpata 
                                                                                                         T:  9.7. 2024                                                

□ 
 

Příprava Mistrovství ČR v maratonu Nymburk – Podána informace o probíhajících přípravách MČR-M, které 
se uskuteční v Nymburce 10.8.2024. Po krátké diskusi vzato na vědomí 
 

□ 
 

Ú – 2/2/24 trvá: Součinnost s NOC VS Račice pro 2025 – STK po konzultaci s vedoucím trenérem RD P. 
Hottmarem připraví návrhy předběžných termínů hlavních domácích soutěží pro sezonu 2025 tak, aby předseda 
STK mohl v předstihu objednat termíny v Račicích, s cílem vyloučení termínových kolizí s veslaři.  
 
 

□ 
 

NOC VS Račice - Z. Krpata podal informaci o nespokojenosti se stavem a údržbou areálu v Račicích. STK 
připraví výčet hlavních nedostatků v údržbě, která bude předána J. Boháčovi k projednání výboru NOC VS 
Račice.                                                                                             Ú: 3/6/24 – Z. Krpata, J. Boháč 
                                                                                                         T:  31.8. 2024                                                

□ 
 

Schůze STK – předseda STK Z. Krpata informoval o uskutečněné výjezdní schůzi STK, která se uskutečnila 
4. 6. v Hradci Králové a byla spojena s prohlídkou areálu písníku v Hrádku, kde je v září naplánováno MČR 
5km. Sdělil, že při této prohlídce STK upřesnila trať, na které se bude závodit a určily se prostory pro zázemí 
závodu. Mimo jiné STK hodnotila ČP benjamínků, přihlašovací modul propojený s registrem ČSK, stav areálu 
NOC VS Račice a zabývala se stížností oddílu z Frýdku-Místku. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ 
 

Informační seminář pro zástupce oddílů – Z. Krpata potvrdil, že uvažovaný druhý informační seminář pro 
zástupce klubů, který byl zamýšlen uspořádat při NZ RDJ + III. ČP mládeže v Račicích, se neuskutečnil, témata 
byla vyčerpána. 
 

□ 
 

Ú – 2/5/24 trvá: Rozpočet STK – Z. Krpatu zpřesní rozpočet STK pro rok 2024 na základě nových informací 
a potřeb komise k zajištění naplánované závodní sezony, a o návrh rozdělení nákladů podle charakteru závodů 
k uplatnění nákladů do příslušných účelových dotací (reprezentace / činnost organizací svazového charakteru).                                                                   
 

□ 
 

Projednání připomínky oddílu TJ Frýdek Místek k ČP benjamínků – STK se zabývala připomínkami a kritikou 
zaslanými členským oddílem FRM, směřovanými na počet startů na ČP benjamínků pro splnění podmínky 
účasti na MČR v Račicích. STK na své schůzi 4. 6. a připravila k připomínkám vyjádření, které bude předáno 
výboru k posouzení, aby následně přijmul k věci stanovisko a připravil odpověď pro FRM.  
                                                                                                         Ú: 4/6/24 – Z. Krpata, J. Boháč 
                                                                                                         T:  9.7. 2024   
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2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 
 

Schůze RSCM – vedoucí trenér SCM P. Hottmar podal informaci o proběhlých schůzí Rady SCM konaných 
17. 5. 2024 během II. NZ RDS + II. ČP mládeže a 17. 6. 2024 v Račicích. Hlavním bodem jednání rady bylo 
nastavení výběrových kritérií do SCM 2025.  
 

□ 
 

Výběrová kritéria SCM 2025 – Rada SCM po jednání 17. 6. v Račicích zaslala výboru návrh výběrových 
kritérií do SCM pro rok 2025. V 1. kole výběru Rada SCM navrhuje do žebříčku SCM započítat: pro žáky a 
dorost 1 výsledek z dlouhých tratí a 4 výsledky z krátkých tratí (singly + max 1xdebl), pro juniory 1 výsledek 
z dlouhých tratí a 5 výsledků z krátkých tratí (singly + max. 2x debly), pro kanoistky 1 výsledek z dlouhých 
tratí a 4 výsledky z krátkých tratí (pouze C1). Počty vybraných v jednotlivých kategoriích byly navrženy RSCM 
na základě průběžného žebříčku po III. ČP mládeže. Ve 2. kole výběru (obecné testy) bylo navrženo zvýšení 
bodového limitu pro přijetí do SCM na 180 bodů. Výbor po diskusi a připomínkách navržená kritéria pro přijetí 
do SCM 2025 schválil. Výběrová kritéria do SCM 2025 budou následně zveřejněna na webu kanoe.cz. 
                                                                                                         Ú: 5/6/24 – P. Hottmar 
                                                                                                         T:  24.6. 2024    
                                             

     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    
□ 
 

Plánované akce RDS – Vedoucí trenéři resortních sportovních center P. Náprstek a T. Ježek podali výboru 
aktuální informace z probíhajících tréninkových kempů závodníků nominovaných na OH ve vysokohorském 
prostředí v Livignu. Vzato na vědomí. 
                                                                                     

□ 
 

Hodnocení SP Poznaň – P. Hottmar hodnotil vystoupení tentokrát malého českého týmu na druhém závodě 
světového poháru v Polsku, kde dostali šanci mladí závodníci, když naši nejlepší závodníci o start v Poznani 
neměli zájem. Konstatoval, že mladý tým předvedl v Poznani sympatické výkony a sbíral cenné zkušenosti. 
Výbor vzal na vědomí. 
 

□ 
 

II. NZ RDS – P. Hottmar hodnotil průběh druhého nominačního závodu a komentoval výkony závodníků. Na 
základě předvedených výkonů na I. NZ RDS, SP Szeged a II. NZ RDS sestavil vedoucí trenér RDS P. Hottmar 
nominaci reprezentačního družstva na ME Szeged a ME U23 Bratislava, kterou zaslal výboru na vědomí. 
Dále byla výboru zaslána předběžné nominace reprezentačního družstva na MS Samarkand a AMS Montemor, 
které budou ještě doplněny v některých kategoriích na základě předvedených výkonů na MČR v Račicích. 
Nominace reprezentačního družstva na MS U23 bude sestavena na základě předvedených výsledků na ME U23 
v Bratislavě. Nominace byly projednávány s trenéry na dvou koordinačních schůzkách konaných v Račicích. 
Následně P. Hottmar zodpověděl dotazy členů výboru. 
 

□ 
 

Hodnocení ME Szeged – P. Hottmar hodnotil výsledky českého týmu na ME v Szegedu velmi pozitivně, kde 
dva cenné kovy vybojoval M. Fuksa. Jakub Špicar s D. Havlem skončili těsně pod stupni vítězů, posun ve 
výkonnosti oproti loňskému roku byl vidět v ženách, kdy naše ženy předvedli sympatická finálová umístění 
v kontaktu s nejlepšími. Výbor se k hodnocení reprezentačního trenéra připojil. 
 

□ 
 

Organizace výjezdu na OH Paříž 2024 – P. Hottmar připravil návrh složení realizačního týmu na OH v Paříži, 
který konzultoval s ČOV a jeho možnostmi. Tým je dostatečně široký a pokrývá veškeré potřeby závodníků. 
Ubytování pro realizační tým je zajištěno ze strany ČOV, akreditaci obdrží pouze část týmu dle možností ČOV. 
Po projednání výbor návrh realizačního týmu schválil, včetně distribuce vstupenek, které ČSK zakoupil pro ty 
členy realizačního týmu, kteří neobdrží od ČOV akreditaci.  
 

□ 
 

Ú – 4/5/24 je splněn: Rozpočet RDS – J. Adam spolu s P. Hottmarem upřesnili návrh  rozpočtu RDS na základě 
znalosti částečného čerpání prostředků ze začátku sezony a s ohledem na finální výši dotace NSA pro oblast „ 
Zabezpečení státní sportovní reprezentace“. Bude aktualizováno na schůzi výboru 9. 7.  
 

□ 
 

Ú – 5/5/24 trvá: Výstroj reprezentačních družstev – předseda S. Ježek jedná s dlouhodobým partnerem ČSK 
pro vystrojování reprezentačních družstev Alpine-Pro ohledně zajištění dodávek na další olympijský cyklus.  
Vedoucí reprezentační trenéři předloží své požadavky na objem dodávek souprav potřebné pro pokrytí 
reprezentačních družstev v dalším olympijském cyklu.  
 

□ 
 

Diagnostika tréninkového procesu – J. Boháč podal výboru informaci o průběžném plnění plánu testování a 
měření jednotlivých tréninkových skupin rezortních center. Informoval o aktivitě jednotlivých trenérů a požádal 
vedoucí ACS Dukla a VSC Victoria o aktivní součinnost, s tím že financování, evidence a vyhodnocování dat 
je k dispozici. Vzato na vědomí. 
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  RDJ 
 

 

□ 
 

Plánované akce RDJ – P. Hottmar informoval o právě probíhajícím VT RDJ v Račicích vedené V. Stejskalem a 
K. Kožíškem a o organizačním zajištění ubytování a dopravy na a MEJ Bratislava a MSJ Plovdiv Výborem vzato 
na vědomí. 
 

□ 
 

Mezinárodní regata Bratislava – P. Hottmar hodnotil účast mladých nadějí na mezinárodní regatě v Bratislavě 
pozitivně, kteří startovali pod hlavičkou reprezentace ČR. Výběr účastníků byl proveden na základě 
předvedených výkonů na II. ČP mládeže. Nominaci členů RDJ, kteří měli účast hrazenou z rozpočtu RDJ zaslal 
P. Hottmar výboru ke schválení, která byla následně schválena per rollam. Zbytek účastníků se závodu zúčastnil 
na vlastní náklady. Vedoucími akce byli L. Šulák a A. Zendulka. Vzato na vědomí. 
 

□ 
 

Nominace reprezentačního družstva juniorů na MEJ – Na základě předvedených výkonů na NZ RDJ sestavil 
vedoucí trenér RDJ P. Hottmar nominaci reprezentačního družstva na MEJ v Bratislavě, kterou předem zaslal 
výboru ke schválení. Výbor takto navrženou nominaci schválil per rollam. Nominace na MSJ Plovdiv vzejde 
z předvedených výkonu na MEJ v Bratislavě, která bude výboru zaslána ke schválení. 
 

RDM  
□ 
 

Plánované akce RDM 2024 – reprezentační trenér RDM T. Ježek podal výboru informaci o organizačních 
přípravách výjezdu RDM na MEM Poznaň, která se uskuteční v termínu MČR.  

□ 
 

Pozvánka na mezinárodní závod čtyřkajaků ve Valladolidu a Sanabrii – T. Ježek připravil nominaci posádek 
mužského a ženského čtyřkajaku na tradiční závod čtyřkajaků na dlouhých tratí ve Španělsku. Letenky již od 
pořadatele tým obdržel. Sekretariát zajistí pojištění. 
 

□ 
 

Hodnocení SPM Brandenburg – T. Ježek zaslal výboru souhrnnou hodnotící zprávu z akce, s překvapivě 
dobrými výsledky týmu byl spokojený, stejně tak výbor. 

□ 
 

ČP v maratonu – T. Ježek informoval o uskutečněném závodě ČPM Slapy – Praha, který posloužil k ověření 
výkonnosti maratonců pro potřeby sestavení nominace na MEM Poznaň. 

□ 
 

Nominace na MEM Poznaň – na základě předvedených výkonů na závodech SPM Brandenburg a Slapy – Praha 
vedoucí trenér RDM T. Ježek sestavil nominaci reprezentačního družstva na MEM v Poznani, kterou zaslal 
výboru ke schválení. Výbor návrh nominace schválil. Vedoucím akce byl schválen M. Kolanda.  
 

            4.   Různé 
 

□ 
 

Majetky ČSK – P. Bednář podal výboru informaci o fungování nového nájemce areálu kempu na Slapech – 
Skalici, již jsou vidět významné investice do zhodnocení areálu. Dále bylo dohodnuto s předešlým nájemcem 
odkoupení plovoucího mola, které nový nájemce využije. Výbor s odkupem mola od předešlého nájemce za 
dohodnutou cenu souhlasil. V areálu kempu na Císařské louce na konci června končí platnost nájemní smlouvy 
bytové jednotky. Po jednání se stávajícím nájemcem areálu bylo dohodnuto, že tato nájemní smlouva bude 
postoupena na firmu Exkurzo, s.r.o., stávajícího nájemce. Členové výboru vzali informace ne vědomí a 
poděkovali P. Bednářovi za správu majetku a komunikaci s nájemci. 
                                                                                              

□ 
 

Rozpočet sekce 2024 – sekretariát předložil výboru upravený rozpočet sekce, který byl sestaven na základě 
znalosti finální výše dotace z NSA sportovním svazům pro rok 2024 a dosavadního čerpání. Upravený návrh 
rozpočtu okomentoval J. Adam. Výbor se k aktualizaci rozpočtu sekce vrátí na své schůzi 9. 7.  
                                                                                                           

□ Ú – 3/3/24 je splněn: Movité investice – návrhy na pořízení investičního materiálu z programu NSA „Materiálně 
technická základna sportu – movité investice 2020 – 2024“ byly diskutovány na minulé schůzi. Z. Krpata podal 
požadavek na pořízení nových ovládacích modulů ke startovacímu zařízení. P. Hottmar podal požadavek na 
pořízení nového mikrobusu pro potřeby RD. T. Ježek zvažuje pořízení maratonského kajaku. Vypsání výzvy je 
očekáváno v nejbližších dnech. Sekretariát připraví podklady a podání žádosti za ČSK. 
                                                                                                         Ú: 6/6/24 – J. Adam 
                                                                                                         T:  24.6. 2024  
                                               

□ Grant MHMP – J. Adam informoval, že po podpisu smlouvy ČSK s Magistrátem hl. m. Prahy obdržel ČSK na 
účet dotaci pro pražské oddíly z Programu podpory sportu a tělovýchovy v hlavním městě Praze pro rok 
2024. Sekretariát připravil k podpisu smlouvy s pražskými kluby - realizátory projektu systémový a rozvojový 
program dětí a mládeže v kanoistice v Praze v období 1. 1. – 31. 12. 2024. Po podepsání smluv byly prostředky 
rozeslány na účty pražským klubům, podle podmínek dotační smlouvy magistrátu. Vzato na vědomí. 
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□ Ú – 8/9/23 je plněn: OH festival 2024 Most – Prezentaci Rychlostní kanoistiky po předchozí dohodě zajistí 
kluby z Chomutova a Kadaně, se kterými bude domluven termín schůzky, kde bude projednán program, forma 
prezentace a organizační informace. Na OH festivalu bude také prezentována náborová kampaň Pojď pádlovat. 
Sekretariát ověří komunikaci ČOV k organizaci festivalu napřímo s určenými kluby. 
                                                                                                         Ú: 7/6/24 – J. Adam 
                                                                                                         T:  24.6. 2024                                                
 

□ Konference ČSK - Sekretariát ČSK připravil pozvánku a organizaci řádné Konference ČSK, která se koná 20. 
6. 2024 v Praze na Strahově a spolu s potřebnými písemnými podklady pro jednání rozeslal zvoleným delegátům 
jednotlivých sekcí. Projednána předpokládaná účast delegátů za sekci rychlostní kanoistiky. 
 

□ 
 
 
 

Ú – 4/3/24 je plněn: Nábory v členských klubech – B. Žehanová, koordinátorka náborové kampaně Pojď 
pádlovat, zaslala výboru k projednání návrh rozpočtu a harmonogram prací letošní dvoufázové (jaro, léto) 
kampaně v letošním roce, vypracovaný dodavatelskou agenturou. Výbor po projednání tento návrh rozpočtu 
včetně harmonogramu prací schválil. Jarní vlna náborové kampaně „Pojď pádlovat“, zaměřená převážně na 
sociální sítě, byla spuštěna počátkem května. Klubům byl zaslán informační newsletter s odkazem, kde je k 
dispozici aktuální soubor nástrojů včetně manuálu a PR plánu, který kluby mohou využít podle svého uvážení.   
 
 
 
 
Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je 9. 7. 2024 
 

 


